
RADA UNIWERSYTETU 

MIKOŁAJA KOPERNIKA 

W TORUNIU 

 

 

Protokół 

 posiedzenia Rady Uniwersytetu Mikołaja Kopernika w Toruniu 

w dniu 17 grudnia 2020 r. (godz. 10:00) 
 

 

Zebranie w dniu 17 grudnia 2020 r. odbyło się w formie online za pośrednictwem 

systemu wideokonferencji. 

 

Przewodnicząca Rady Uniwersytetu Mikołaja Kopernika w Toruniu Justyna Morzy 

otworzyła wideokonferencję i powitała zebranych członków Rady w składzie: 

 

- mgr Justyna Morzy – przewodnicząca, 

- Hubert Długołęcki, 

- mgr Henryk Dulanowski, 

- dr hab. Piotr Kopiński, prof. UMK, 

- mgr inż. Janusz Niedźwiecki, 

- dr inż. Łukasz Jan Niewiara, 

- dr hab. Andrzej Rozkosz, prof. UMK, 

- mgr Robert Włosiński. 

 

Członkowie Rady przed posiedzeniem otrzymali drogą elektroniczną porządek obrad  

o następującej treści:  

 

   „1. Spotkanie z JM Rektorem UMK prof. dr. hab. Andrzejem Sokalą. 

2. Zatwierdzenie porządku obrad posiedzenia Rady. 

3. Przyjęcie protokołu posiedzenia Rady w dniu 23 listopada 2020 r. 

4. Przyjęcie sprawozdania z działalności Rady Uniwersytetu w okresie od 1.01.2020 r. do 

31.12.2020 r. 

5. Informacje bieżące i wolne wnioski. ”. 

 

Ad. 1. 

 

 Przewodnicząca powitała Rektora prof. dr. hab. Andrzeja Sokalę, który wcześniej 

poprosił o to spotkanie z Radą i oddała mu głos.  

 

 Rektor powiedział, że zależało mu, aby móc wziąć udział w tym ostatnim spotkaniu 

Rady Uniwersytetu w tej kadencji, bo chciał zwrócić się do całej Rady. Rektor wyraził uznanie 

dla wszystkich członków Rady, którzy pełniąc tę funkcję w pierwszej, pionierskiej kadencji 

Rady – udowodnili, że ten organ, pomimo wielu obaw, jest bardzo potrzebny w strukturze 

szkolnictwa wyższego. Wskazał na 2 niezwykle ważne zadania, jakie Rada miała do wykonania 

w tej kadencji, czyli: 

- trudne prace nad projektem statutu UMK, który budził wiele kontrowersji, ale przy 

zaangażowaniu Rady UMK udało się wspólnie stworzyć ten akt i dziś stanowi on solidną 

podstawę działania UMK (Rektor zaznaczył tu potrzebę wprowadzenia pewnych, drobnych 

zmian w przyszłości i wyraził nadzieję na podobną współpracę z nową Radą), 

- procedurę wskazanie kandydata na rektora na kadencję 2020 – 2024.  
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Rektor przyznał, że we wszystkich kwestiach, którymi zajmowała się Rada jej stanowiska  były 

bardzo merytoryczne, co dobrze wróży także na przyszłość.  

 

Następnie przewodnicząca Rady, w imieniu swoim i wszystkich członków, złożyła  

podziękowania, na ręce obecnego  Rektora – jako przedstawiciela władz rektorskich również 

poprzedniej kadencji - za bardzo dobrą współpracę, a przede wszystkim za to,  że Rada od 

początku swojej działalności widziała, że władze rektorskie traktowały, ten nowy i zupełnie 

nieznany w środowisku akademickim organ,  bardzo poważnie i po partnersku. J. Morzy 

podkreśliła, że Rada musiała wypracowywać zasady i standardy funkcjonowania od podstaw. 

 

Na koniec przewodnicząca dodała, że z pełnym przekonaniem może powiedzieć, że wszyscy 

członkowie Rady w swojej pracy kierowali się dobrem Uniwersytetu. 

 

Po dyskusji o bieżących i przyszłych zadaniach, którymi zajmować się będą władze 

Uniwersytetu oraz Rada Uczelni, Rektor i przewodnicząca Rady złożyli wzajemne życzenia 

Świąteczne i Noworoczne, po czym Rektor opuścił wideokonferencję. 

 

Ad. 2.  

 

Przewodnicząca poddała pod głosowanie przyjęcie porządku obrad w dniu 17 grudnia 

2020 roku. Wniosek przeszedł jednogłośnie. Wynik jawnego głosowania: 

 

  liczba uprawnionych do głosowania – 8 

  liczba obecnych – 8 

  liczba głosów tak – 8 

  liczba głosów nie – 0 

  liczba głosów wstrzymujących się – 0 

 

 

Ad.4.  

 

Przewodnicząca poddała pod głosowanie przyjęcie sprawozdania z działalności Rady 

Uniwersytetu w okresie od 1.01.2020 r. do 31.12.2020 r.. Wniosek przeszedł jednogłośnie. 

Wynik jawnego głosowania: 

 

liczba uprawnionych do głosowania – 8 

  liczba obecnych – 8 

  liczba głosów tak – 8 

  liczba głosów nie – 0 

  liczba głosów wstrzymujących się – 0 

 

 

 

 

 

Ad. 3. 

 

Przewodnicząca poddała pod głosowanie przyjęcie protokołu posiedzenia Rady  

w dniu 23 listopada 2020 r. Wniosek przeszedł jednogłośnie. Wynik jawnego głosowania: 
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liczba uprawnionych do głosowania – 8 

  liczba obecnych – 8 

  liczba głosów tak – 8 

  liczba głosów nie – 0 

  liczba głosów wstrzymujących się – 0 

 

 

 

Ad. 5. 

 

Przewodnicząca przekazała informacje z posiedzenia Senatu w dniu 24 listopada br.,  

dotyczące wyboru  Rady Uniwersytetu na  kadencję 2021-2024 oraz informacje z posiedzenia 

Rady Rektorskiej w dniu 14 grudnia 2020 r. 

 

 

Przewodnicząca podziękowała wszystkim członkom za wspólną pracę w pierwszej, 

krótkiej kadencji Rady Uniwersytetu Mikołaja Kopernika. W szczególności P. Kopińskiemu i 

Ł. Niewiarze, którzy nie będą członkami Rady w nadchodzącej kadencji.  

Przewodnicząca wyraziła uznanie dla standardów jakie prezentowali członkowie Rady 

w niełatwych dyskusjach, wzajemnego zrozumienia oraz chęci poznawania złożoności 

struktury i zasad funkcjonowania UMK.  

 

 P. Kopiński, podziękował wszystkim członkom Rady za współpracę, za możliwość 

wymiany, często odrębnych, poglądów, a w szczególności przewodniczącej, która nawet w 

trudnych momentach zawsze utrzymywała dyskusję na wysokim poziomie.  

 

Ł. Niewiara także podziękował za współpracę w tej kadencji. Przyznał, że ten czas 

zdecydowanie poszerzył jego horyzonty – nie tylko znajomości Uniwersytetu – i dodał, że z 

pewnością to nie jest koniec jego aktywności w Uniwersytecie. 

 

R. Włosiński oraz pozostali członkowie Rady przyłączyli się do serdecznych słów i 

podziękowań pod adresem P. Kopińskiego i Ł. Niewiary i przewodniczącej.  

 

 

Posiedzenie Rady Uniwersytetu w dniu 17 grudnia 2020 r. rozpoczęło się  

o godzinie 10:00, a zakończyło o 11:10.  

 

 

Protokół sporządziła Karolina Bratkowska. 

 

 

 

                                                                                                         Przewodnicząca 

                                                                          Rady Uniwersytetu Mikołaja Kopernika  

 

 

            Justyna Morzy 


